
Protokół Nr LIX/23 

   z dnia 31 marca 2023 r. 

obrady rozpoczęto 31 marca 2023 o godz. 10:00 a zakończono o godz. 14:47  

W posiedzeniu wzięło udział 17 członków. 

Obecni: 

1. Katarzyna Chwiałkowska  

2. Andrzej Dutkiewicz  

3. Tomasz Filipowski  

4. Hanna Iwaniuk  

5. Marcin Łabędzki  

6. Paweł Mataśka  

7. Dawid Mazurkiewicz 

8. Ewa Mielczarek-Sójka  

9. Krzysztof Nowak  

10. Joanna Pawłowska  

11. Zbigniew Piotrowski 

12. Tomasz Półgrabia  

13. Wojciech Rychlik  

14. Romuald Solarek  

15. Stanisław Szuster  

16. Piotr Warchlewski  

17. Grzegorz Włodarczyk  

18. Jadwiga Ziółkowska  

19. Tomasz Ziółkowski  

Punkt 1 

Otwarcie LIX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Otwarcia LIX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego dokonał Przewodniczący 

Rady Piotr Warchlewski.  

 



Punkt 2  

Ustalenie porządku dziennego obrad.  

1. Otwarcie LIX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LVIII/23 sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Zduńskiej Woli o 

stanie bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Zduńskowolskiego za rok 2022.    

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i 

społecznej osób niepełnosprawnych i podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, przeznaczonych  na ich realizację w 2023 r.  

7. Sprawozdanie z realizacji w roku 2022 „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej na lata 2021-2023 w Powiecie Zduńskowolskim”.  

8. Sprawozdanie z realizacji w 2022 roku „Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia 

Psychicznego na lata 2020 – 2022 dla Powiatu Zduńskowolskiego.  

9. Sprawozdanie z realizacji w 2022 roku „Powiatowego Programu Działań na Rzecz 

Osób Niepełnosprawnych na lata 2020 – 2023 w Powiecie Zduńskowolskim.”   

10. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli za 2022 

rok.   

11. Sprawozdanie z działalności Komisji Ogólnospołecznej za 2022 r.  

12. Sprawozdanie z działalności Komisji Programowo – Budżetowej za 2022 r.   

13. Sprawozdanie z działalności Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa                                           

i Infrastruktury Technicznej za 2022 r.      

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. – FK/RP-5/23   

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2023. – 

FK/RP- 6/23   

16. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji. 

17. Interpelacje i zapytania Radnych. 

18. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

19. Sprawy różne. 

20. Zakończenie LIX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.   

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poinformował, że wpłynęły dwa wnioski: 



 

1/ wniosek Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość w sprawie wprowadzenia do porządku 

obrad sesji punktów w sprawie dramatycznej sytuacji Zduńskowolskiego Szpitala 

Powiatowego Sp. z o.o w Zduńskiej Woli.  

2/ wniosek Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego o rozszerzenie porządku obrad sesji o punkt 

w sprawie informacji o sytuacji Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. 

Wnioski będą głosowane wg. daty wpływu. Przewodniczący poprosił o panel do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

wniosku Klubu Prawa i Sprawiedliwości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , 

Krzysztof Nowak , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  

PRZECIW (10) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Joanna 

Pawłowska , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Jadwiga Ziółkowska 

, Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (2) 

Romuald Solarek , Grzegorz Włodarczyk  

 

Przewodniczący poprosił o panel do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

wniosku Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 



Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna 

Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski 

, Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Paweł Mataśka , Tomasz Półgrabia  

NIEOBECNI (2) 

Romuald Solarek , Grzegorz Włodarczyk  

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł 

Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna 

Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , 

Piotr Warchlewski , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Dutkiewicz  

NIEOBECNI (2) 

Romuald Solarek , Grzegorz Włodarczyk  

 

Rada Powiatu ustaliła dzienny porządek obrad.  

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie LIX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LVIII/23 sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Informacja o sytuacji Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. 

6. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Zduńskiej Woli                       



o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Zduńskowolskiego za rok 2022.    

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i 

społecznej osób niepełnosprawnych i podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, przeznaczonych  na ich realizację w 2023 r.  

8. Sprawozdanie z realizacji w roku 2022 „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej na lata 2021-2023 w Powiecie Zduńskowolskim”.  

9. Sprawozdanie z realizacji w 2022 roku „Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia 

Psychicznego na lata 2020 – 2022 dla Powiatu Zduńskowolskiego.  

10. Sprawozdanie z realizacji w 2022 roku „Powiatowego Programu Działań na Rzecz 

Osób Niepełnosprawnych na lata 2020 – 2023 w Powiecie Zduńskowolskim.”   

11. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli za 2022 

rok.   

12. Sprawozdanie z działalności Komisji Ogólnospołecznej za 2022 r.  

13. Sprawozdanie z działalności Komisji Programowo – Budżetowej za 2022 r.   

14. Sprawozdanie z działalności Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa                                           

i Infrastruktury Technicznej za 2022 r.      

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. – FK/RP-5/23   

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2023. – 

FK/RP- 6/23   

17. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji. 

18. Interpelacje i zapytania Radnych. 

19. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

20. Sprawy różne. 

21. Zakończenie LIX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.   

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z LVIII/23 sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LVIII/23 sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , Zbigniew 

Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Dawid Mazurkiewicz, Krzysztof Nowak  

NIEOBECNI (2) 

Romuald Solarek , Grzegorz Włodarczyk  

 

Rada Powiatu przyjęła protokół.  

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski zaproponował n/w radnych; 

1/ Paweł Mataśka, 

2/ Tomasz Półgrabia, 

3/ Andrzej Dutkiewicz. 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Dawid 

Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew 

Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  



WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka  

NIEOBECNI (2) 

Romuald Solarek , Grzegorz Włodarczyk  

 

Skład Komisji: 

1/ Paweł Mataśka - przewodniczący, 

2/ Tomasz Półgrabia - członek, 

3/ Andrzej Dutkiewicz – członek. 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił przewodniczących komisji o opinie.  

 

Punkt 5 

Informacja Prezesa Zarządu Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp. z o. o. w Zduńskiej 

Woli na temat funkcjonowania Szpitala, w tym sytuacji finansowej, kadrowej oraz stanu 

infrastruktury i potrzeb medycznych. 

 

Prezes szpitala Małgorzata Majer przedstawiła prezentację dotyczącą funkcjonowania 

szpitala.   

Radny Zbigniew Piotrowski zwrócił uwagę na złą organizację nocnej i świątecznej pomocy, 

szczególnie w okresie zachorowań na grypę. Nawiązał do podnoszenia kwalifikacji przez 

pielęgniarki, zapytał czy szpital potrzebuje wykształconych pielęgniarek. 

Prezes szpitala Małgorzata Majer poinformowała, że pomieszczenie w którym znajduje się 

nocna i świąteczna pomoc jest remontowane. Ze względu na strukturę budynku niewiele można 

tam zmienić. Budynku nie można ani rozbudować ani poszerzyć. Odnośnie drugiego pytania, 

jest szczegółowy opis wymagań dla osób zatrudnionych na stanowiskach medycznych dla 

wszystkich. Zostało to przejrzane bardzo wnikliwie. Nigdzie dla pielęgniarek nie jest wpisane 

jako wymagany stopień magistra, wszędzie jest magister lub licencjat. Podkreślane są 

kwalifikacje i te kwalifikacje są wymagane, uznawane i honorowane przy kontraktowaniu z 

NFZ - nie tytuł magistra. Zgadza się, że jest to duża niesprawiedliwość dla pań, które 

pokończyły studia dodatkowym wysiłkiem.  Z drugiej strony kodeks pracy wyraźnie mówi, że 

za tą samą pracę na tym samym stanowisku należy się taka sama płaca.  Szpital chciał docenić, 



że panie pielęgniarki podnoszą swoje kwalifikacje – stąd te dodatki do uposażeń pracowniczych 

jako uznanie podnoszenia kwalifikacji.    

Radny Tomasz Półgrabia poinformował, że w październiku 2022 r. zgłosił się do niego 

mieszkaniec, który został poinformowany w rejestracji w szpitalu, że najbliższy termin 

badania na NFZ to styczeń 2023. Po zadaniu pytania czy jest możliwość szybszego terminu, 

otrzymał odpowiedź, że tak za 3- 4 dni, jeżeli zapłaci 350 zł (w tym samym gabinecie, na tym 

samym sprzęcie). Zapytał jak definiuje to umowa z NFZ. Czy takie praktyki są szerzej 

prowadzone oprócz gabinetu gastroskopii.  

 

Prezes szpitala Małgorzata Majer poinformowała, że jest bardzo zaskoczona. Nie są 

dopuszczalne takie praktyki. Szpital nie prowadzi działalności komercyjnej. Szpital jako 

spółka miałby do tego prawo ale musiałby zostać zamieszczony na stronie odrębny cennik,   

przy wskazaniu odrębnych godzin pracy i sprzętu do działalności komercyjnej. Poprosiła o 

bliższe informacje, gdyż będzie chciała to wyjaśnić.  

Radny Paweł Mataśka bazując na informacji zawartej na stronie internetowej, zapytał czy 

lekarze karetek specjalistycznych mogą funkcjonować w istniejących trzech karetkach. Czy 

prawdą jest, że ten dział ma być przejęty przez WSRM w Łodzi.  Czy w Święta Wielkiej 

Nocy może uzyskać pomoc doraźną np. z chorym dzieckiem.  

Prezes szpitala Małgorzata Majer poinformowała, że nie może odpowiedzieć dziś jaka jest 

przyszłość pogotowia. Mają być ogłoszone konkursy. Wszystko zależy jak ten konkurs będzie 

ogłoszony na poszczególne powiaty. Czy nadal będziemy funkcjonować jako konsorcjum czy 

nie.  Są dwie karetki, dwie następne są wynajmowane z wojewódzkiej stacji, gdyż szpitalne 

całkowicie się zdekapitalizowały.  

Dariusz Kałdoński dyrektor ds. medycznych w kwestii pogotowania ratunkowego 

poinformował, że szpital nie działa jako samodzielny podmiot w zakresie pogotowia 

ratunkowego ale jako konsorcjum.  Liderem konsorcjum jest Wojewódzka Stacja Ratownictwa 

Medycznego. Są dwa zespoły jeden specjalistyczny, drugi podstawowy. Do konkursu 

przystępuje podmiot, który spełnia wymogi realizacji świadczeń na terenie całego 

województwa łódzkiego. Do takiego konkursu szpital może przystąpić tylko w konsorcjum. 

Jeżeli zostanie do niego zaproszony i zgodzi się na warunki współpracy. Szpital jest w 

konsorcjum i świadczy usługi zgodnie z innymi konsorcjantami. Wszystko będzie zależało od 

warunków konkursu polityki prowadzonej przez WSRM.  Nocna i świąteczna pomoc jest 



uzupełnieniem pracy podstawowej opieki zdrowotnej. Uwagi często są związane, że nie do 

końca sprawnie działają różne podmioty w zakresie podstawowej pomocy. Wynika to również 

z nawyku ludzi. W okresie nocnym i świątecznym opieką obejmuje się populację w ilości 

60.000 ludzi. Świadczenia są realizowane zgodnie z wymogami NFZ. Może się zdarzyć 

sytuacja, że w przypadku dużego nagromadzenia ludzi część osób będzie musiała poczekać 

przed budynkiem by nie stwarzać zagrożenia epidemiologicznego. Nocna i świąteczna pomoc 

realizuje swoje świadczenia każdego dnia.  

Prezes szpitala Małgorzata Majer poinformowała, że jest problem z RTG oraz tomografem, 

które się zdekapitalizowały, mają swoje lata. Jest to priorytet, zapisany w planie transformacji. 

Są to pozycje o które szpital występował zarówno do urzędu wojewódzkiego i wszędzie tam  

gdzie mógł się zgłosić. Niestety nie ma środków by ten sprzęt wymienić.  Trzeba czasami 

wstrzymać pracę tego sprzętu by go naprawić. Szpital jest gotowy do pozyskiwania środków, 

czeka jednak na źródła. Posiada nieoficjalną informację, że w II połowie roku będzie możliwość 

pozyskania środków inwestycyjnych i będziemy do nich przystępować. Na ten moment może 

wystąpić do właściciela.  Sprawy bieżące są realizowane z kontraktu.  

Radna Joanna Pawłowska zapytała o ryczałt. Czy władze szpitala mają możliwość 

wystąpienia o zwiększenie ryczałtu. Czy z tytułu pracy nocnej i świątecznej pomocy są 

dodatkowe pieniądze.  

Prezes szpitala Małgorzata Majer poinformowała, że na ten moment nie ma możliwości 

wystąpienia o zwiększenie ryczałtu, gdyż przepisy tego nie dopuszczają.   

Dariusz Kałdoński dyrektor ds. medycznych poinformował, że ryczałt roczny to 15 milionów. 

W rozliczeniu ryczałtowym zakłada się realizację świadczeń w zduńskowolskim szpitalu w 3 

oddziałach tj. internistycznym, ginekologiczno-położniczym i chirurgicznym.  Po dwóch 

miesiącach były nadwykonania. NFZ w ryczałcie nie widzi czegoś takiego jak nadwykonania. 

I czy się zrobi mniej czy więcej płaci się zgodnie z ryczałtem. Jeżeli się zrobi mniej tj. poniżej 

96 % to w następnym okresie ten ryczałt ma się zmniejszony  ale jeżeli zrobi się więcej to się 

nie ma zwiększonego. Jest zwiększany o wskaźniki. Ryczałt został ustalony w 2016 r. i jest 

ograniczeniem i uniemożliwia to o co państwo pytacie „a jakie widzicie plany rozwoju 

szpitala” . Jak mamy się rozwijać skoro co byśmy zrobili nie mamy czym zapłacić za ten 

rozwój. By robić nowe procedury trzeba za nie zapłacić. Szpital ciągle dostaje te same 

pieniądze. Potrzebuje ryczałtu o co najmniej 20 % czyli tyle ile brakuje do zbilansowania. 

Podobna sytuacja ma miejsce w przypadku nocnej i świątecznej pomocy.  Świadczenia tutaj 

nie wystarczają nawet na utrzymanie lekarzy. Nocna i świąteczna pomoc nie jest w każdym 



okresie przeładowana. Ma to miejsce w okresie jesienno-zimowym, ponadto POZ-ty pracują 

sztywno do godz. 18.00.  

Radny Tomasz Półgrabia poinformował, że mieszkańcy są zaniepokojeni zamknięciem 

chirurgii i brakiem informacji. Zapytał kiedy chirurgia w Zduńskiej Woli zostanie otwarta. Ilu 

będzie lekarzy, ilu jest obecnie. 

Dariusz Kałdoński dyrektor ds. medycznych poinformował, że na oddziale trwają prace 

wymiany kanalizacji. Problemy kadrowe mają miejsce od lat. Przez dwa lata trwał problem z 

niedoborem internistów, ta sytuacja się ustabilizowała, podobnie było na oddziale 

noworodkowym, tą sytuację udało się ustabilizować.  To jest problem ale staramy się go 

rozwiązać. Są szpitale gdzie padła np. pediatra. W Zduńskiej Woli jest. Lekarz ginekolog 

zmarł podczas covidu. Zespół praktycznie się rozsypał. Udało się go odbudować. 30 % 

pacjentów to pacjenci spoza powiatu i chcą się leczyć i realizować świadczenia w pakiecie 

onkologicznym, tylko, że znowu jest ograniczenie ryczałtu.  Oczywiście lekarze złożyli 

wypowiedzenia, ale remont nie jest próbą maskowania  problemów kadrowych. Stąd pomysł 

by w tym czasie usunąć problem tej awarii. Usuwanie awarii będzie trwało do końca kwietnia 

i do końca kwietnia oddział chirurgiczny będzie zamknięty. Intencją jest by chirurgia od 1 

maja została uruchomiona. Deklaracja lekarzy, którzy złożyli wypowiedzenie jest taka, że oni 

będą pracować.   

Radny Tomasz Półgrabia zapytał czy pan dyrektor złoży deklaracje mieszkańcom, że 

chirurgia zostanie uruchomiona od 1 maja. 

Dariusz Kałdoński dyrektor ds. medycznych poinformował, że jeżeli chodzi o niego to tak ale 

by to się „stało ciałem” to potrzeba woli wielu osób, również tych osób, które deklarują wolę 

pracy od 1 maja a wie, że pracuje z odpowiedzialnymi ludźmi stąd na podstawie tego taką 

deklarację składa. 

Radna Ewa Mielczarek – Sójka stwierdziła, że wyremontowane odziały wyglądają imponująco. 

Jest zadowolona, że pieniądze przekazane przez powiat zostały wykorzystane prawidłowo. Jest 

pozytywnie zaskoczona. Opinia o zduńskowolskim szpitalu się zmienia pozytywnie. Zapytała 

czy kadra w szpitalu jest wystarczająca a leczenie będzie ciągłe. Nikt nie chce być leczony 

przez lekarza, który pracuje 24 godziny. Jest informacja ze zduńskowolski szpital nie dysponuje 

odpowiednią liczbą lekarzy. Czy to prawda. 



Dariusz Kałdoński dyrektor ds. medycznych poinformował, że szpital pracuje na minimalnym 

poziomie. Nagłe ubytki kadry mogą stwarzać zawirowania. Czynione są starania by 

utrzymywać stan zatrudnienia i zapewnić bezpieczną pracę.  

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał: 

1/ jak wygląda kontrakt z firmą, która ma naprawić tą  awarię. Czy firma zdąży do 30 kwietnia.  

2/ w Dzienniku Łódzkim była podana informacja przez lekarza, że pracuje po 400 godzin.  

3/ jak wygląda sytuacja na Oddziale Internistycznym. 

4/ czy jest w szpitalu radiolog. 

5/ czy szpital ma uregulowany ZUS i składki.  

Prezes szpitala Małgorzata Majer poinformowała, że zgodnie z umową firma ma zakończyć 

pracę do 30 kwietnia. Zakłada, że uda się to wykonać wcześniej, gdyż trzeba będzie wyczyścić 

oddział.  

Dariusz Kałdoński dyrektor ds. medycznych zawirowanie na Oddziale Chirurgicznym miało 

miejsce, tą kadrę odtwarzamy. Prawdą jest, że pojawił się niedobór 1 lekarza w godzinach 

dopołudniowych i niedobór lekarzy dyżurujących. Jeżeli lekarze pracowali po 270 godzin 

miesięcznie i nagle musieli dołożyć po 60 godzin to rzeczywiście zrobiło się 350 godzin. 

Lekarze również mają prawo do urlopu. Nigdy nie było jakiegoś konfliktu w szpitalu. Odnośnie 

Oddziału Internistycznego jest 4 lekarzy, którzy pracują po 300 godzin.  Lekarze w Polsce 

pracują na kontraktach, a gdyby nie pracowali na kontaktach to nie byłby połowy szpitali. Z 

lekarzami radiologami są podpisane umowy cywilno-prawne. Składki są uregulowane na 

bieżąco.  

Radny Krzysztof Nowak zapytał czy kierunek modernizacji szpitala jest właściwy czy nie lepiej 

rozbudowa – zgodnie z wcześniejszą koncepcją.  Zapytał o płynność środków, czy pieniądze 

przekazane przez powiat zostają przekazane na  bieżące funkcjonowanie czy na inwestycje.  

Prezes szpitala Małgorzata Majer poinformowała, że środki, które przeznacza Starostwo idą na 

inwestycje. Koszty bieżące są pokrywane z NFZ. Zadłużenie razem z zadłużeniem z lat 

poprzednich do kwota 9.217,00 zł, kapitał początkowy to kwota 18.700,00 zł, kapitał całkowity 

to kwota 23.269,00 zł. Płynność jest zachowana.  



Radny Andrzej Dutkiewicz zapytał dlaczego zmniejszono liczbę łóżek na Oddziale Położniczo 

– Ginekologicznym. Czy przeniesienie oddziału dziecięcego ze starego budynku do nowego 

nie spowodowało zmniejszenia liczby łóżek, gdyż takie są oczekiwania standardu pobytu.  

Prezes szpitala Małgorzata Majer poinformowała, że Oddział Pediatryczny ma tą samą liczbę 

łóżek. Jednak liczba łóżek będzie stopniowa zmniejszana. Sale 6-osobowe nie są już 

akceptowane przez pacjentów. Również praca na takim oddziale dla personelu nie jest łatwa. 

Przy okazji remontu dąży się do zmniejszania liczby łóżek. Wprowadzane są łazienki, ale  

skutkuje to zmniejszeniem liczby łóżek. Również na chirurgii sale 6 - osobowe zostaną 

zmniejszone do 4-osobowych. To już nie te czasy. Niestety nie ma możliwości rozciągnięcia 

budynków. Musimy się mieścić w tym co mamy. Na dzień dzisiejszy szpital stać jedynie na 

modernizację. Budowa czy rozbudowa to olbrzymie pieniądze.  

Dariusz Kałdoński dyrektor ds. medycznych poinformował, że wszedł przepis dotyczący norm 

zatrudnienia pielęgniarek nieprzeliczanych na ilość pacjentów a na tzw. zarejestrowane łóżko. 

Od czasu kiedy pracuje liczba łóżek została zmniejszona z 180 do 120 bez zmniejszania liczby 

świadczeń a chyba to jest podstawą. Pediatria została przeniesiona do drugiego budynku. 

Ginekologia od noworodków jest oddzielona. Liczba łóżek na tym oddziale zmniejszyła się 

łącznie z 23 na 15. Na ginekologii nie wszystkie łóżka są obłożone. Rok pracy w szpitalu 

covidowym sprawiło, że matki trafiają gdzie indziej. Uważa, że jest to dobrze zorganizowane. 

Radny Andrzej Dutkiewicz zapytał od kiedy były problemy z kadrą na chirurgii. Ponadto 

stwierdził, że należy wyjaśnić sprawę, którą poruszył Radny Półgrabia.  

Dariusz Kałdoński dyrektor ds. medycznych stwierdził, że takie sprawy należy zgłaszać 

bezpośrednio do dyrekcji szpitala. Podkreślił, że świadczenia komercyjne są realizowane 

jedynie dla podmiotów zewnętrznych lub dla osób nieubezpieczonych. O takich praktykach nic 

nie wie. Odnośnie chirurgii, nie jest tak, że ten oddział pracował w większej obsłudze kadrowej. 

Pozostaje kwestia czy ta dużo większa obsługa kadrowa jest codziennie potrzebna i wynika z 

ilości realizowanych świadczeń. Blok operacyjny jest pojedynczy z dwoma salami 

pooperacyjnymi. Jedna jest dedykowana pacjentkom po cięciu cesarskim. Do ciągłości pracy 

niezbędna jest określona ilość lekarzy dyżurujących. W grudniu zdarzyło się,  że lekarz mający 

umowę przekazał ordynatorowi informację, że nie weźmie dyżuru. W umowie jest zapisany 

haromonogram pracy ustalony z kierownikiem oddziału. To zaskutkowało zwiększeniem ilości 

godzin. Było o  60 godzin więcej dla lekarzy, którzy pozostali na oddziale i zbliżyli się do tych 

350 godzin. Taka sytuacja miała miejsce do lutego. Lekarze ci pracowali w ramach kontraktu. 



Jest umowa cywilno-prawna za zgodą obu stron. Tak jak pracują wszyscy lekarze kontraktowi 

w Polsce.  

Radny Dawid Mazurkiewicz zwrócił się do pani starosty stwierdził, że nie widzi w jakim 

kierunku idzie szpital. Na ten moment jest pudrowany (malowanie ścian, wymiana okładzin). 

Nie widzi konkretnego działania. 

Prezes szpitala Małgorzata Majer powiedziała, że nie może zgodzić się z wypowiedzią radnego. 

Każdy remont jest remontem gruntownym, z wykuwaniem ścian, dostosowaniem do wymagań, 

zachowując maksymalny komfort pracy i pobytu.  To, że tak wyglądają oddziały to nie jest 

efekt malowania. Jest to niesprawiedliwa ocena. Występujemy wszędzie tam, gdzie można 

pozyskać pieniądze. Co do rozwoju, jesteśmy szpitalem o strukturze powiatowej i musimy 

zapewnić podstawowe potrzeby mieszkańców. Nie stać nas by uruchamiać nową działalność. 

Szpital ma określoną strukturę w której musi się zmieścić. Dziś możliwości rozwoju są 

niewielkie. Udało się wygospodarować budynek po pediatrii na potrzeby rehabilitacji. 

Rehabilitacja to jedyne miejsce, które uzyskało dodatkową powierzchnię. Chyba, że 

pozyskamy środki  o które występował pan starosta na 55 mln zł. Obawia się, że tego nie będzie. 

Oczywiście można było czekać i nie robić nic w tym szpitalu. Poprosiła o docenienie tego co 

zostało zrobione. Patrzeć na szpital nie przez aspekt polityczny. Szpitale powinny być 

apolityczne.  

Dariusz Kałdoński dyrektor ds. medycznych od wielu lat zadawane jest pytanie –„ jaki 

wiedziecie kierunek rozwoju”. Jesteśmy małym szpitalem powiatowym, pierwszego poziomu 

referencyjnego. Takie szpitale w systemie ochrony zdrowia w Polsce tworzone były w 4 

podstawowych oddziałach: chirurgia, ginekologia, położnictwo, pediatria i interna. W takiej 

strukturze jesteśmy. Została ona powiększona z oczywistych potrzeb epidemiologicznych i 

socjologicznych czyli o oddział hospicyjny (25 % osób spoza powiatu) i oddział 

rehabilitacyjny, który jest zawsze kontynuacją i zakończeniem leczenia. Szpital zduńskowolski 

znajduje się 15 km od szpitala, który ma 23 oddziały a drugiej strony 20 km od drugiego 

szpitala, który ma 18 oddziałów. Kierunek działania to pracować sprawnie  i bezpiecznie. 

Pudrowanie ścian to jest właśnie to by 38 osób nie korzystało z jednej łazienki bo druga jest 

wyłączona dla personelu. By w jednej sali nie było 6 łóżek, że gdy coś się dzieje z pacjentem 

nie ma jak wejść ze sprzętem i udzielić pomocy. Należy skupić się na czterech oddziałach i nie 

mówić o mitycznym rozwoju świadczeń. By ściągnąć ludzi trzeba im zapłacić, a by im zapłacić 

to nam musi ktoś zapłacić.  



Starosta Hanna Iwaniuk stwierdziła, że problemy są takie, gdyż służba zdrowia jest w kryzysie. 

Sytuacja nie jest łatwa. W tle tej sytuacji, szpital w Zduńskiej Woli radzi sobie dobrze. Jest 

pełna uznania dla pracy pani prezes, pana dyrektora i ludzi którzy w tym szpitalu pracują. Nic 

w tym szpitalu nie zadziało się więcej bo go na to nie stać. Pomoc, której spodziewał się pan 

starosta projektując rozbudowę szpitala nie została spełniona. Stało się udziałowcem szpitala 

miasto ale ma swoje potrzeby, widocznie pilniejsze. Pomoc nie jest taka na jaką się 

umawialiśmy. Ja już takich apeli składałam wiele. Starosta zwróciła się do miasta o wsparcie 

szpitala. W przypadku sesji nadzwyczajnej chodziło jedynie o zrezygnowanie ze słowa 

„dramatyczna’. Słowo to ma pejoratywne znaczenie. Z pomocą bywa różne. Być może gminy 

nie są wydolne, mają swoje potrzeby. Zwróciła się do pana Mazurkiewicza by porozmawiał z 

Panem Marszałkiem o szpitalu w Zduńskiej Woli.  

Radny Tomasz Ziółkowski stwierdził, że by szpital mógł się rozwijać potrzebuje dwóch rzeczy: 

pieniędzy i lekarzy. Zadłużenie wszystkich szpitali w Polsce to 18 miliardów złotych. To 

pokazuje, że nie jest to problem zduńskowolskiego szpitala. Trzeba zmienić wycenę usług 

medycznych. Czekamy na środki w tej kadencji. Minister Ziobro zwiększył kary za błędy 

medyczne a  jak się im nie podoba to mogą wyjechać za granicę.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik stwierdził, że wszyscy wiemy, że system służby zdrowia jest 

tragiczny. Jeżeli z działalności bieżącej szpital nie ma środków na funkcjonowanie to jak nim 

można prawidłowo zarządzać. To jest bolączka tego kraju. Były próby by zrobić duże 

przedsięwzięcie, wniosek leży i czeka. Za tą samą usługę otrzymuje się trzy razy mniej 

pieniędzy w szpitalu powiatowym  niż w szpitalu specjalistycznym czy wojewódzkim. A to 

samo jest robione. Tak być nie może, skoro mamy mieć równe szanse. Im więcej szumu 

wokół szpitala tym gorzej. To sianie zamętu wśród lekarzy, pielęgniarek. Kto podejmie się 

wyzwań, skoro będzie nad nim osąd. Jest to działalność, która musi być realizowana w 

spokoju. Można porozmawiać ale nie rozbić zamętu. Dlaczego jest tak mało porodów dlatego, 

że było wiele dyskusji nad Oddziałem Położniczym. Szereg mieszkanek Zduńskiej Woli, woli 

rodzić gdzie indziej. Szpitalem zarządzają menadżerowie, którzy zarządzali szpitalami 

wojewódzkimi. Oddajmy specjalistom zarządzanie dziedzinom, na której się znają.  

Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że nie byłoby tej sytuacji, gdyby w listopadzie czy 

grudniu była przedstawiona sytuacja jaka jest w szpitalu. Na konferencjach domagaliśmy się 

jedynie rzetelnej informacji, co dzieje się w szpitalu. Szum wynikł z braku informacji. 

Uniemożliwiliście również Państwo porozmawiania o szpitalu na sesji nadzwyczajnej. Zostało 

złożono pismo o przekroczenie kompetencji przez przewodniczącego.  



Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że byli gotowi do rozmowy ale Państwo się upierali, 

że nie wyrażają zgody na wykreślenie słowa dramatyczna przed dyskusją a zgodnie z 

przepisami prawa, możliwość zmiany porządku jest tylko za zagrodą wnoszącego.  Nie była to 

kwestia niechęci do rozmowy a tej sytuacji.  

Radny Dawid Mazurkiewicz poinformował, że pan Marszałek przyjechał do Zduńskiej Woli 

ale pani starosty na tym spotkaniu nie było.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że było to spotkanie z sołtysami, żadnej 

merytorycznej rozmowy nie było.  

Radny Andrzej Dutkiewicz stwierdził, że jako opozycja będą zwoływać konferencje i składać 

wnioski o zwołanie sesji nadzwyczajnej. 400 godzin pracy chirurgów miesięcznie to nie jest 

sytuacja normalna, zamknięcie chirurgii, która miała być otwarta kilka dni temu, nie jest 

sytuacją normalną.  

Radny Marcin Łabędzki stwierdził, że szpital ma nałożony kaganiec przez płatnika i tylko w 

ramach tego kagańca mogą się poruszać. To rolą rządu jest dbanie o służbę zdrowia. NFZ 

zwrócił 13,1 miliarda złotych do Ministerstwa zamiast przeznaczyć je na dofinansowanie 

szpitali w okresie covidowym z nadwyżki, gdyż były niewykonania, z tego powodu że nie 

mogą zwiększyć usług bo są w pewnych  realiach i pewnym kagańcu. To pokazuje sytuuję w 

każdym szpitalu powiatowym. Co do współpracy powinna być na poziomie merytorycznym.  

Radna Joanna Pawłowska stwierdziła, że odnośnie finansowania szpitala zduńskowolskiego 

muszą być systemowe rozwiązanie niezależnie kto by był u władzy. Pięknie by było, by 

procedury były czytelne. Będzie remontowana droga wojewódzka. Jest wniosek o wjazd od 

strony łódzkiej. Taki wjazd jest bardzo potrzebny. Od pięciu lat projekt czeka w 

„zamrażarce”. Zwróciła się do klubu PiS by wsłuchiwali się w programy aby taka możliwość 

się pojawiła oraz by byli konsekwentni w sowich stanowiskach.  

 

Punkt 6 

Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Zduńskiej Woli o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Zduńskowolskiego za rok 2022. 

 



Przewodnicząca Komisji Ogólnospołecznej Katarzyna Chwiałkowska poinformowała, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał, przyjęła sprawozdania i informacje.   

Wiceprzewodniczący Komisji Programowo – Budżetowej Tomasz Ziółkowski poinformował, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał, przyjęła sprawozdania i informacje.   

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej  

Stanisław Szuster poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał, 

przyjęła sprawozdania i informacje.   

Rada Powiatu przyjęła powyższą informację.  

 

Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych i podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych, przeznaczonych na ich realizację w 2023 r. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Paweł Mataśka przedstawił projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych i podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych, przeznaczonych na ich realizację w 2023 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł 

Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew 

Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Tomasz Ziółkowski  



WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

BRAK GŁOSU (2) 

Tomasz Filipowski , Jadwiga Ziółkowska  

NIEOBECNI (2) 

Romuald Solarek , Grzegorz Włodarczyk  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LIX/17/23 w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych i podziału środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, przeznaczonych na ich 

realizację w 2023 r.  

 

Punkt 8 

Sprawozdanie z realizacji w roku 2022 „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej 

na lata 2021-2023 w Powiecie Zduńskowolskim”. 

 

 

Rada Powiatu przyjęła powyższe sprawozdanie.  

 

 

Punkt 9 

Sprawozdanie z realizacji w 2022 roku „Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia 

Psychicznego na lata 2020 – 2022 dla Powiatu Zduńskowolskiego". 

 

Rada Powiatu przyjęła powyższe sprawozdanie.  

 

 

Punkt 10 

Sprawozdanie z realizacji w 2022 roku „Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych na lata 2020 – 2023 w Powiecie Zduńskowolskim.” 

 

Rada Powiatu przyjęła powyższe sprawozdanie.  

 

Punkt 11 



Sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli za 2022 rok. 

 

Radna Ewa Mielczarek- Sójka przekazała prośbę o naprawę ubytków na poboczu w 

miejscowości Garbiny – Prusinowice oraz załatanie dziur na drodze w Choszczewie.  

Wkrótce złoży stosowny wniosek do zarządu odnośnie tego odcinka drogi. Pani sołtys wsi 

Prusinowice prosiła o zajęcie się drenami w rowie przy szkole.   

Radny Tomasz Półgrabia, zapytał o badanie odblaskowości znaków. Nie ma na ten temat 

informacji w sprawozdaniu. 

Radny Andrzej Dutkiewicz zapytał czy Zarząd Powiatu i Powiatowy Zarząd Dróg widzi 

potrzebę budowy ronda przy ul. Paprockiej i ul. Zduńskiej, w celu spowolnienia ruchu.   

Piotr Pacelt Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg poinformował, że kwoty na odnowę 

oznakowania pionowego  i poziomego są znaczne. Ta kwota w tym roku jest mniejsza ze 

względu na mniejszy budżet. Co do badania odblaskowości nie ma urządzenia. W momencie 

w którym znak traci odblaskowość, dokonywana jest wymiana.  Jest magazyn znaków, jeżeli 

zajdzie taka potrzeba  to w ciągu jednej doby znak jest zamontowany. Co do ronda, jako 

Zarząd Dróg takiej inwestycji by nie prowadził ale co do jego zasadności jest zwolennikiem 

rond. Tam jest problem z bliskością pętli autobusowej. Miasto ma plany jego przebudowy ale 

póki co jest to pieśń przyszłości.  

 

Rada Powiatu przyjęła powyższe sprawozdanie.  

 

Punkt 12 

Sprawozdanie z działalności Komisji Ogólnospołecznej za 2022 r. 

 

 

Rada Powiatu przyjęła powyższe sprawozdanie.  

 

Punkt 13 

Sprawozdanie z działalności Komisji Programowo – Budżetowej za 2022 r. 

 

Rada Powiatu przyjęła powyższe sprawozdanie.  



 

Punkt 14 

Sprawozdanie z działalności Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej za 2022 r. 

 

Rada Powiatu przyjęła powyższe sprawozdanie.  

 

Punkt 15 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. – FK/RP-5/23 

 

 

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Paweł Mataśka przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. – FK/RP-5/23.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Katarzyna Chwiałkowska , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Ewa 

Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr 

Warchlewski , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Andrzej Dutkiewicz , Krzysztof Nowak , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  

BRAK GŁOSU (1) 



Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (4) 

Tomasz Filipowski , Romuald Solarek , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LIX/18/23  zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

 

Punkt 16 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2023. – 

FK/RP- 6/23 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Paweł Mataśka przedstawił projekt uchwały.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2023. – 

FK/RP- 6/23.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Katarzyna Chwiałkowska , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Ewa 

Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr 

Warchlewski , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Andrzej Dutkiewicz , Krzysztof Nowak , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  

BRAK GŁOSU (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (4) 



Tomasz Filipowski , Romuald Solarek , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LIX/19/23 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2023 

 

Punkt 17 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 

Na sesji w dniu 2 marca 2023 r.  Rada Powiatu podjęła 6 uchwał. Uchwały wykonywane są 

zgodnie z ich postanowieniami. Od ostatniej sesji odbyły się 4 posiedzenia Zarządu Powiatu. 

Przedmiotem obrad Zarządu były sprawy z zakresu bieżącego kierowania Powiatem, jak i 

wypracowanie spraw będących przedmiotem obrad Wysokiej Rady.   

inwestycje i zamówienia publiczne  

1. 6 marca 2023 r. dokonany został odbiór częściowy w zakresie etapu I zadania pn.: 

„Rozbudowa ciągu dróg powiatowych ul. Łaska – ul. Świerkowa – ul. Jodłowa – ul. Staszica 

– ul. Spółdzielcza w Zduńskiej Woli: odcinek Staszica – Spółdzielcza”. Wartość odebranych 

robót budowlanych wyniosła 493 911,31 zł. Wykonawcą prac jest Firma Usługowo-

Handlowa „MARTOM”. Planowany termin odbioru etapu II zadania to 30.07.2023 r. 

Inwestycja zakończy się 02.12.2023 r. 

2. 6 marca 2023 r. złożone zostały dwa wnioski o dofinansowanie z Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków na inwestycje pn.: "Rewaloryzacja Dworu w Wojsławicach - etap I" 

– na kwotę 3 498 600 zł oraz "Rewaloryzacja Dworu w Wojsławicach - etap II"  – na kwotę                 

3 498 600 zł. W etapie I zaplanowano remont elewacji budynku, więźby dachowej i stropów 

oraz rozbiórkę budynku gospodarczego. Ponadto rewaloryzacji zostanie poddany teren 

wokół dworu. W etapie II zaplanowano remont wewnątrz dworku, polegający na 

przywróceniu pierwotnego układu pomieszczeń, m.in. na wymianie/renowacji podłóg                        

i posadzek, wykonaniu tynków po uprzednim uzupełnieniu cegieł i spoin, 

wymianie/renowacji/odtworzeniu wewnętrznej stolarki, wykonaniu sanitariatów, renowacji 

schodów, remoncie poddasza, wymianie instalacji elektrycznej, c.o. i wodno-

kanalizacyjnej. W ramach przedsięwzięcia planowane jest wyposażenia budynku w gabloty 

wystawiennicze i meble służące funkcji muzealnej dworu. 

3. 10 marca 2023 r. dokonany został odbiór częściowy w zakresie etapu II zadania pn.: 

„Rozbudowa Zespołu Szkół im. K. Kałużewskiego i J. Sylli w Zduńskiej Woli o budynek 

sali gimnastycznej z zapleczem i dwiema salami dydaktycznymi”. Wartość odebranych 



robót budowlanych wyniosła 4 319 292,60 zł. Wykonawcą prac jest Firma AMB 

Budownictwo. Planowany termin zakończenia inwestycji to 06.07.2023 r.  

4. 22 marca 2023 roku rozszerzony został zakres inwestycji pn.: „Rozbudowa Zespołu Szkół 

im. K. Kałużewskiego i J. Sylli w Zduńskiej Woli o budynek sali gimnastycznej z 

zapleczem i dwiema salami dydaktycznymi” o wykonanie instalacji fotowoltaicznej na 

budynkach Zespołu Szkół. Wartość umowy z wykonawcą, firmą AMB Budownictwo 

wzrosła o 326 999,19 zł. 

5. 23 marca 2023 złożony został wniosek o przyznanie pomocy finansowej w ramach projektu 

„Województwo Łódzkie Ogrodem Polski” – „Ogrody przyjazne naturze” na 2023 rok na 

zadanie pn.: „Rewitalizacja skweru przy ulicy Złotnickiego w centrum miasta Zduńska 

Wola”. Kwota wnioskowanej dotacji to 136 059,97 zł. Zadanie będzie polegać na 

zagospodarowaniu i udostępnieniu mieszkańcom skweru przed budynkiem Starostwa 

Powiatowego przy ul. Piwnej 25. Prace obejmują m.in. pielęgnację istniejącej zieleni oraz 

wykonanie nowych nasadzeń roślin, krzewów, bylin, traw, założenie trawnika, wykonanie 

alejek z nawierzchni mineralnej w miejscu istniejących przedeptów oraz ustawienie 

elementów małej architektury, takich jak ławki i kosze na śmieci. 

6. Rozstrzygnięto postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego  pn.: „Przebudowa 

dachu na II Liceum Ogólnokształcącym w Zduńskiej Woli, wraz z modernizacją instalacji 

c.o. i zapewnieniem dostępu dla osób niepełnosprawnych”.  

Najkorzystniejszą była oferta nr 1, złożona przez: P.B.H.U. SAF-BUD Szafarz Dariusz,                  

ul. Oksińskiego 62, 98-200 Sieradz. Zgodnie z kryterium oceny ofert określonym w SWZ 

oferta nr 1 uzyskała łącznie 98,73 punkty, w tym: 

• w kryterium cena – waga 60% - liczba uzyskanych punktów – 58,73 pkt; 

• w kryterium termin gwarancji – waga 40% - liczba uzyskanych punktów – 40,00 

pkt. 

Oferta nr 2, złożona przez Konsorcjum: P.H.B. „ZAMBUD II” Bartłomiej Biniek, ul. 

Oksińskiego 62, 98-200 Sieradz, Z.H.U. MONTER Sławomir Matyja, ul. Cmentarna 83/6, 

98-270 Złoczew, Elektroszum Marcin Szumicki, Biskupice 15B, 98-200 Sieradz, uzyskała 

łącznie 90,79 punkty, w tym: 

• w kryterium cena – waga 60% - liczba uzyskanych punktów – 50,79pkt; 

• w kryterium termin gwarancji – waga 40% - liczba uzyskanych punktów – 40,00 

pkt. 

Oferta nr 3, złożona przez  EKO-BUD Piotr Haraszkiewicz ul. Wojska Polskiego 27,                      

98-200 Sieradz, uzyskała łącznie  91,30 punktów, w tym: 

• w kryterium cena – waga 60% - liczba uzyskanych punktów – 60,00pkt; 



• w kryterium termin gwarancji – waga 40% - liczba uzyskanych punktów – 31,30 

pkt; 

Planowany termin podpisania umowy z Wykonawcą to 31.03.2023 r. Wartość robót wynosi 

5 651 250,28 zł brutto. Zadanie współfinansowane jest z Rządowego Funduszu Polski Ład 

Program Inwestycji Strategicznych oraz środków własnych Powiatu Zduńskowolskiego. 

7. Rozstrzygnięto postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego  pn.: „Remont drogi 

powiatowej nr 4904E na odcinku od skrzyżowania Korczew – Wólka Wojsławska do 

skrzyżowania z drogą powiatową nr 4907E w miejscowości Suchoczasy”.  

Najkorzystniejszą była oferta firmy DROMAK Sp. z o.o., Poręby 26B, 98-220 Zduńska 

Wola.  Zgodnie z kryterium oceny ofert określonym w SWZ uzyskała łączną liczbę 100 

punktów, w tym: 

• w kryterium cena – waga 60% - liczba uzyskanych punktów – 60,00 pkt; 

• w kryterium termin gwarancji – waga 40% - liczba uzyskanych punktów – 40,00 pkt; 

W postępowaniu została złożona tylko jedna oferta. Planowany termin podpisania umowy 

z wykonawcą to 03.04.2023 r. Wartość robót wynosi 1 650 973,65 zł brutto. Zadanie 

współfinansowane jest z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg oraz środków własnych 

Powiatu Zduńskowolskiego  

8. W dniu 28.03.2023r. zostało ogłoszone postępowanie o udzielanie zamówienia publicznego 

pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 3715E na odcinku Szadek – Prusinowice – Borki 

Prusinowskie – etap I”. Postępowanie prowadzone jest w trybie podstawowym, na 

podstawie art. 275 pkt 1 ustawy z dnia 11 września 2019 r. – Prawo zamówień publicznych. 

Termin składania ofert został wyznaczony na dzień 12.04.2023 r do godziny 10:00. 

Przedmiotem zamówienia jest zaprojektowanie, wykonanie i przekazanie Zamawiającemu 

wraz z dokumentacją zezwalającą na użytkowanie, wolnego od wad zadania polegającego 

na przebudowie drogi powiatowej nr 3715E na długości ok 2 300 m zgodnie z przekazanym 

przez Zamawiającego programem funkcjonalno-użytkowym (PFU) i opracowaną na jego 

podstawie przez Wykonawcę dokumentacją projektową, zweryfikowaną przez 

Zamawiającego za zgodność z PFU, obowiązującymi przepisami prawa oraz dokumentami, 

do których odwołuje się PFU. Zadanie objęte przedmiotem zamówienia współfinansowane 

jest ze środków Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych i 

środków własnych Powiatu Zduńskowolskiego oraz z Unii Europejskiej ze środków 

Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich: Europa 

inwestująca w obszary wiejskie w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 

2014-2020. 

9. Rozstrzygnięto postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego  pn.: „Dostosowanie 

budynku Domu Pomocy Społecznej w Przatówku do potrzeb osób                                                               



z niepełnosprawnościami – roboty budowlane i modernizacja”. Najkorzystniejszą ofertę 

złożyła firma: ZAKŁAD REMONTOWO-BUDOWLANY mgr inż. Witold Dawid ze 

Zduńskiej Woli.  Planowany termin podpisania umowy z Wykonawcą to 05.04.2023 r. 

Wartość robót wynosi 289 260,83 zł  brutto. Zamówienie realizowane będzie  w ramach 

Działania 2.18 Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020 “Dostępny 

samorząd - granty” i współfinansowane ze środków europejskich, dotacji celowej oraz 

środków własnych Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

sprawy społeczne 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli, Dom Dziecka im. św. Maksymiliana 

Marii Kolbego w Wojsławicach, Domy Pomocy Społecznej oraz Środowiskowe Domy 

Samopomocy z terenu Powiatu Zduńskowolskiego realizowały statutowe działania jednostki, a 

ponadto: 

➢ Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli prowadziło zadania dotyczące 

projektu „Rodzinka jest dobra na wszystko”, współfinansowanego z Europejskiego 

Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Łódzkiego na lata 2014-2020 (realizowanego w latach 2022-2024). 

➢ Wychowankowie Domu Dziecka im. św. Maksymiliana Marii Kolbego w Wojsławicach 

uczestniczą w projekcie „#daMyradę”, dzięki któremu korzystają systematycznie                          

z porad psychologa oraz biorą udział w warsztatach profilaktyki uzależnień cyfrowych.   

➢ Środowiskowy Dom Samopomocy w Zduńskiej Woli przy ul. Dąbrowskiego                                

15 zorganizował 17 marca 2023 roku warsztaty dla uczestników pn. „Moje motywacje 

napędem do zmian. Trening motywacyjny”. Warsztaty zostały przeprowadzone przez 

doradców zawodowych z Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Łodzi, Centrum Informacji                 

i Planowania Kariery Zawodowej Oddział w Sieradzu. 

Zduńskowolski Szpital Powiatowy Sp. z o.o.: 

➢ kontynuacja prac remontowych budynku byłego Oddziału Dziecięcego: 

• przebudowa pomieszczeń części parteru i I piętra Oddziału Dziecięcego na potrzeby 

Oddziału Rehabilitacji; 

➢ prowadzenie prac remontowych dostosowujących wejście do Oddziału Podstawowej 

Opieki Zdrowotnej oraz zakup sprzętu [inwestycja współfinansowana ze środków 

programu Dostępność Plus dla POZ z Ministerstwa Zdrowia (II postępowanie)]; 

➢ przygotowanie postępowania przetargowego na zakup sprzętu medycznego dla 

Szpitala, w ramach realizacji projektu „Dostępność Plus dla Szpitala” z Ministerstwa 

Zdrowia; 



➢ przygotowywanie wniosku o finansowanie remontu Oddziału Internistycznego                               

z Pododdziałem Geriatrycznym; 

➢ prowadzenie prac remontowych związanych z usunięciem awarii instalacji wodno-

kanalizacyjnej w Oddziale Chirurgii Ogólnej z Salą Intensywnego Nadzoru 

Medycznego; 

➢ prowadzenie projektu dla mieszkańców powiatu pn. „Program rehabilitacji leczniczej                    

w zakresie chorób grzbietu i kręgosłupa”; 

➢ Zduńskowolski Szpital Powiatowy Sp. z o.o. podpisał umowę z Narodowym 

Funduszem Zdrowia na prowadzenie Oddziału Geriatrycznego. Zaczął działać 1 marca 

2023 roku, a umowa została zawarta na trzy lata. Obowiązuje do 30 czerwca 2026 roku. 

➢ prowadzenie punktu szczepień przeciwko COVID-19; 

➢ działania statutowe. 

 

Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli: 

➢ Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli informuje, że nadal istnieje możliwość 

składania wniosków o zorganizowanie stażu, robót publicznych, organizację prac 

interwencyjnych, przyznanie bonu na zasiedlenie, szkolenie dla osób bezrobotnych. 

Wnioski przyjmowane są do wyczerpania limitu środków z Funduszu Pracy – 

Algorytm, przeznaczonych na ten cel. 

➢ 16 marca 2023 roku doradca zawodowy Powiatowego Urzędu Pracy w Zduńskiej Woli 

uczestniczył w Akademickich Targach, których organizatorem była firma Akademickie 

Inicjatywy ze Zduńskiej Woli. Spotkanie odbyło się w I Liceum Ogólnokształcącym im. 

Kazimierza Wielkiego w Zduńskiej Woli. Przedsięwzięcie skierowane było                         

do młodzieży szkół  ponadpodstawowych z terenu Powiatu Zduńskowolskiego,                      

a w szczególności do maturzystów. Spotkanie stanowiło wymianę doświadczeń 

pomiędzy wystawcami, tj. ZUS, OHP, Służba Więzienna, Policja, ZS CKU, Wojsko 

Polskie, przedstawiciele szkół policealnych z województwa łódzkiego. 

➢ 22 marca 2023 roku Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli poinformował                                    

o projekcie „Kariera Jutra”, współfinansowanym z Europejskiego Funduszu 

Społecznego, organizowanym przez Państwowy Instytut Badawczy (NASK), który 

skierowany jest do osób w wieku 18-30 lat, pozostających bez zatrudnienia. Projekt 

zakłada bezpłatne szkolenie potencjalnych stażystów i stażystek przez firmę Google                  

i Szkołę Główną Handlową przez 8 tygodni, zakończone egzaminem i otrzymaniem 

certyfikatu. Pozwoli to im na rozpoczęcie stażu w przedsiębiorstwach lub organizacjach 

pozarządowych. 



➢ Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli poinformował, że na finansowanie zadań                   

z Krajowego Funduszu Szkoleniowego w roku 2023, w ramach podstawowego limitu 

środków, dysponuje kwotą 480 189,00 zł. W okresie od 15 lutego 2023 roku do 22 

lutego 2023 roku  prowadzono  nabór wniosków o przyznanie środków z KFS                            

na sfinansowanie kosztów kształcenia ustawicznego pracowników i pracodawcy. W 

ramach ogłoszonego naboru na szkolenia z KFS do Powiatowego Urzędu Pracy 

wpłynęły 92 wnioski na łączną kwotę 1 039 101,16 zł. 

➢ W okresie od 24 lutego 2023 roku do 23 marca 2023 roku do Powiatowego Urzędu 

Pracy w Zduńskiej Woli wpłynęły 2 oświadczenia o powierzeniu wykonywania pracy 

cudzoziemcowi dla obywateli Ukrainy.  

➢ Na dzień 23 marca 2023 roku Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli posiada 31 

krajowych ofert pracy na 64 wolne miejsca pracy, na stanowiska: szwaczka, psycholog 

szkolny, pokojowa, psycholog, pracownik biurowy, konstruktor, kierowca-ładowacz, 

lakiernik, spawacz, pomocnik spawacza, operator koparki, fryzjer, operator sprzętu 

ciężkiego: ładowarek, kompaktora, monter, tokarz, główna księgowa, elektromonter, 

rzemieślnik, technik prac biurowych, asystent zarządu, asystent do spraw księgowości, 

dekarz, monter sieci wodociągowej, sprzedawca, kierowca kat. C-C+E, robotnik 

drogowy, operator maszyn drogowych: ładowarka, koparka, walec.  

➢ W sposób ciągły prowadzone są czynności, które wynikają z zadań statutowych Urzędu. 

Informacja o stanie bezrobocia w Powiecie Zduńskowolskim 

Według statystyki na koniec lutego 2023 roku w Powiatowym Urzędzie Pracy                               

w Zduńskiej Woli było zarejestrowanych 1 705 osób bezrobotnych, w tym 888 kobiet. Stopa 

bezrobocia na koniec stycznia 2023 roku osiągnęła w Powiecie Zduńskowolskim 6,7%, 

województwie łódzkim 5,7%, a w Polsce 5,5%. 

Wsparcie dla obywateli Ukrainy 

Na dzień 24 marca 2023 roku aktywnych jest 29 osób bezrobotnych (w tym 27 kobiet) 

oraz 1 poszukująca pracy (kobieta).  

Obywatel Ukrainy może skorzystać z bezpłatnej pomocy Powiatowego Urzędu Pracy 

obejmującej wsparcie w znalezieniu pracy, przede wszystkim przez pośrednictwo pracy oraz 

poradnictwo zawodowe. Wszystkie informacje oraz oferty pracy w języku ukraińskim są 

ogólnodostępne na stronie internetowej oraz w gablotach, w siedzibie Urzędu. W  Urzędzie 

nadal funkcjonuje punkt kontaktowo-informacyjny zarówno dla obywateli Ukrainy 

poszukujących pracy, jak i pracodawców zainteresowanych ich zatrudnieniem. Kontakt 

telefoniczny: 43 824 71 33, 516 497 214; mailowy posrednictwo@zdunskawola.praca.gov.pl. 



Dodatkowo przez cały czas uruchomiona jest infolinia Zielona Linia, czynna w godzinach 

08:00-18:00 pod numerem telefonu 19524. 

Zgodnie z obowiązującą specustawą dotyczącą pomocy uchodźcom, do Powiatowego 

Urzędu  Pracy w Zduńskiej Woli w okresie od 24 lutego 2023 roku do 23 marca 2023 roku 

wpłynęło 17 powiadomień o powierzeniu wykonywania pracy obywatelowi Ukrainy.  

Na dzień 23 marca 2023 roku  Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli posiada                       

4 oferty pracy (10 wolnych miejsc pracy), na które może być skierowany obywatel Ukrainy. 

Stanowiska: szwaczka. pokojowa, fryzjer. 

Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli nadal zwraca się z prośbą o zgłaszanie się 

pracodawców z terenu Powiatu Zduńskowolskiego, którzy byliby zainteresowani 

zatrudnianiem uchodźców z Ukrainy, wśród których przeważają kobiety.  

uroczystości, wydarzenia, spotkania, dodatkowe informacje 

27 lutego 2023 roku 

W 79. rocznicę stracenia bohaterskich żołnierzy Armii Krajowej, władze Powiatu 

Zduńskowolskiego złożyły kwiaty i oddały hołd przed pomnikiem K. Kałużewskiego i J. Sylli                  

w Zduńskiej Woli Karsznicach. 

1 marca 2023 roku 

Władze Powiatu Zduńskowolskiego złożyły hołd Żołnierzom Wyklętym podczas 

uroczystości, które miały miejsce w Zduńskiej Woli, przy pomniku Im poświęconym, u zbiegu 

al. T. Kościuszki i ul. S. Złotnickiego. 

8 marca 2023 roku 

Wiele atrakcji z okazji „Dnia Kobiet” dla mieszkanek powiatu przygotowały 

przedstawicielki Stowarzyszenia „Teraz ja” oraz Miejski Domu Kultury Ratusz w Zduńskiej 

Woli. Na spotkaniu dla kobiet przygotowano prelekcje i pokazy, a uczestniczki mogły 

dowiedzieć się, w jaki sposób zadbać o zdrowie i o urodę. Kobiety miały okazję, podczas 

wspólnego wieczoru, spotkać się z intersującymi osobami i wysłuchać ciekawych prelekcji. 

Tego dnia, Stowarzyszenia „Teraz ja” obchodziło swój pierwszy rok działania. Wydarzenie 

objęte było honorowym patronatem Starosty Zduńskowolskiego. 

8 marca 2023 roku 



W ramach finansowanych przez Zarząd Powiatu Zduńskowolskiego programów 

profilaktycznych, od 15 marca do 24 listopada 2023 roku, realizowane są badania w zakresie 

wczesnej diagnostyki:  

• raka szyjki macicy – badanie DNA HPV HR-14 genotypów wysokiego ryzyka 

onkologicznego (kobiety w grupie wiekowej 35-55 lat); 

• raka piersi – C 15-3, USG piersi (kobiety powyżej 40. roku życia); 

• raka prostaty – badanie PSA (mężczyźni w grupie wiekowej 50-75 lat); 

• raka trzonu macicy – Ca 125, USG ginekologiczne głowicą vaginalną (kobiety 

powyżej 40 roku życia). 

Badania mają miejsce w Zduńskowolskim Szpitalu Powiatowym sp. z o.o. 

 

od 18 marca 2023 roku do 1 kwietnia 2023 roku 

Trwają dni otwarte w szkołach ponadpodstawowych prowadzonych przez Samorząd 

Powiatu Zduńskowolskiego: 

• 18.03.2023 r., godz. 10:00-12:00 – I Liceum Ogólnokształcące im. Kazimierza 

Wielkiego w Zduńskiej Woli; 

• 18.03.2023 r., godz. 10:00-12:30 – Zespół Szkół Elektronicznych im. Stanisława 

Staszica w Zduńskiej Woli; 

• 23.03.2023 r., godz. 09:00-16:00 – Zespół Szkół Zawodowych nr 1 im. Obrońców 

Westerplatte w Zduńskiej Woli; 

• 25.03.2023 r., godz. 11:00-13:00 – II Liceum Ogólnokształcące im. Jana Pawła II                    

w Zduńskiej Woli; 

• 31.03.2023 r., godz. 09:00-16:00 – Zespół Szkół im. Kazimierza Kałużewskiego                           

i Juliusza Sylli w Zduńskiej Woli; 

• 31.03.2023 r., godz. 09:00-17:00 oraz 01.04.2023 r., godz. 09:00-12:00 – Zespół Szkół 

Centrum Kształcenia Zawodowego w Wojsławicach. 

Na dzień 14 kwietnia 2023 r., od godz. 08:00 zaplanowano XXIII Targi Edukacyjne, 

podczas których uczniowie z klas ósmych szkół podstawowych, będą mogli zapoznać z ofertą 

szkół ponadpodstawowych i policealnych prowadzonych przez Samorząd Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

20 marca 2023 roku 



Samorząd Powiatu Zduńskowolskiego podpisał porozumienie z Komendą Powiatową 

Policji w Zduńskiej Woli w trosce o poprawę bezpieczeństwa mieszkańców Powiatu 

Zduńskowolskiego, mające na celu aktywne zapobieganie przestępczości i popełnianiu 

wykroczeń, poprawę porządku publicznego poprzez eliminowanie zachowań 

nieakceptowanych społecznie. Dzięki zawartej umowie nastąpi zwiększenie ilości patroli 

(pieszych i zmotoryzowanych) policjantów KPP w Zduńskiej Woli na terenie Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

23 marca 2023 roku 

Powiat Zduńskowolski pozyskał środki finansowe na zadanie pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 3715E na odcinku Szadek – Prusinowice – Borki Prusinowskie – etap I”. 

Planowany do przebudowy odcinek drogi jest elementem ważnego ciągu komunikacyjnego 

łączącego powiat zduńskowolski z powiatem poddębickim, leży tuż przy granicy obu 

powiatów. Znajdują się przy nim działki budowlane, domy jednorodzinne, gospodarstwa rolne, 

a także jeden z największych zakładów produkcyjnych tego terenu oraz budynki wielorodzinne, 

które były wybudowane w związku z działającym w miejscowości Prusinowice Zakładem 

Produkcyjnym PGR Bałdrzychów. Szacunkowa wartość całego przedsięwzięcia to ok. 5,5 mln 

złotych. Zadanie jest dofinansowane ze środków: Rządowego Funduszu Polski Ład: Program 

Inwestycji Strategicznych w kwocie: 1 999 999 zł oraz Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na lata 2014 – 2020 w kwocie: 3 359 672,00 zł. Zakres prac obejmuje przebudowę 

drogi na długości ok. 2,3 km, w tym: wykonanie poszerzenia do 5,5 m, roboty rozbiórkowe, 

wzmocnienie lub wymianę podbudowy w celu osiągnięcia kategorii KR2, przebudowę 

skrzyżowań, budowę i utwardzenie istniejących zjazdów indywidualnych i publicznych, 

przebudowę przepustów i systemu odwodnienia drogi, budowę chodnika na całej długości 

przebudowywanej drogi, wykonanie utwardzonych kruszywem i destruktem poboczy, wycinkę 

drzew, krzewów i ewentualne nasadzenia, usunięcie kolizji sieci uzbrojenia podziemnego. 

Okres realizacji: maj 2023 – grudzień 2024. 

 

Radny Krzysztof  Nowak nawiązał do informacji międzysesyjnej, gdzie została podana 

informacja o zawarciu porozumienia z Komendą Powiatową Policji w celu poprawy 

bezpieczeństwa. Czy udało się powiązać dyżury policji z „Akcją skrucha”. Zwrócił się z apelem 

do policji by przy drobnych przewinieniach było pouczenie a nie karanie.  

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że jest to kwota w wysokości 5 tys. zł. Została ona 

wysupłana, gdyż oczekujemy od policji określonych działań bardziej tych prewencyjnych niż 



każących. Głównie chodzi o zrekompensowanie działań związanych z zabezpieczeniem imprez 

organizowanych prze powiat.   

 

Punkt 18 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Radna Ewa Mielczarek – Sójka zapytała o kwestię strzelnicy w miejscowości Dziadkowice. 

Strzelnica ta działa obecnie na platformach drewnianych. Mieszkańcy pytają czy śrut, który 

pozostaje po wystrzeleniu naboju nie będzie miał wpływu na wody gruntowe.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że zostały wystosowane zapytania do 

poszczególnych instytucji. Czekamy na odpowiedzi. Powiatowy Inspektorat Nadzoru 

Budowlanego wszczął postępowanie. Trwają czynności kontrolne. Stosowne organy udzielą 

odpowiedzi. O wynikach poinformują Starostwo.  

Radny Krzysztof Nowak zapytał kiedy będzie oddana do użytku nowa oczyszczania w DPS w 

Przatówku.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik  poinformował, że zostały podjęte czynności w celu 

opracowania dokumentacji. Jest dokumentacja ale brak środków na realizację. Prowadzonych 

jest szereg inwestycji. Są to ogromne pieniądze. Trzeba zakończyć inwestycje, które trwają.   

Radny Andrzej Dutkiewicz zapytał o proces przyłącza gazowego przy szkole w Wojsławicach. 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że  trwa obecnie proces projektowania tego 

przyłącza jak i posadowienie kotłowni na terenie kompleksu szkolnego. Jest już wybudowana 

sieć główna i umiejscowiona skrzynka.  

 

 

 

Punkt 19 



Wnioski i oświadczenia Radnych. 

 

Nie zgłoszono.  

Punkt 20 

Sprawy różne. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Ewa Mielczarek – Sójka odczytała zaproszenie na apel o 

uczczenie zbrodni katyńskiej.  

Punkt 21 

Zakończenie LIX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Posiedzenie zakończył przewodniczący rady Piotr Warchlewski.  

 

                                                               Przewodniczący 

                                                 Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

 Piotr Warchlewski   

 

 

 


